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PROTOKÓŁ NR 10/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Programu Gospodarczego 

Rady Gminy Bełchatów 

 w dniu 18.12.2024 r. godzina 16:15 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

Otwarcia posiedzenia dokonała Pani Renata Jabłońska – Przewodnicząca Komisji 

Budżetu, i Programu Gospodarczego która powitała Radnych i zaproszonych gości oraz 

oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 4 członków 

Komisji Budżetu i Programu Gospodarczego, co wobec ustawowego składu Komisji 

wynoszącego 5 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecny Radny Piotr Kotas 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 

 

Załącznik Nr 1 – lista obecności 

 

Pani Renata Jabłońska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Programu Gospodarczego 

przedstawiła porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 8/2024. 

3. Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bełchatów na lata 2025-2030. 

4. Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów 

na rok 2025. 

5. Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bełchatów. 

6. Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów 

na 2024 rok.   

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Załącznik Nr 2 – porządek obrad 
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Ad pkt 2. 

Przyjęcie protokołu nr 8/2024 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Przy braku uwag do protokołu, przechodzimy do 

głosowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 4 członków Komisji Budżetu i Programu Gospodarczego 

„za przyjęciem protokołu nr 8/2024 głosowało 4 członków Komisji, 0 „przeciw” oraz 

0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca obrad 

stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad pkt 3. 

Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bełchatów na lata 2025-2030. 

Ad pkt 4. 

Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów na 

rok 2025. 

Punkty 3 i 4 zostały omówione wspólnie 

 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Proszę o wprowadzenie projektów uchwał wraz z 

autopoprawkami.  

Wprowadzenia dokonała Skarbnika Małgorzata Łągiewska 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Otwieram dyskusje 

Radna Monika Sadura: W § 600 jest zwiększenie o 3 000 000,00 zł., dotacji na pomoc 

finansową udzieloną między jednostkami, dlaczego zwiększamy? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Taka jest decyzja Wójta.  

Radna Monika Sadura: Czy jako Radni będziemy informowani o dalszych działaniach 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska:  Wszyscy Radni o propozycji podziału tych środków 

zostaną poinformowani.  

Radna Monika Sadura: Będziemy uczestniczyć w podziale tych środków? 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Myślę, że to zależy od tego na co wystąpią samorządy.  

Radna Monika Sadura: Samorządy dostały już informację od kiedy mogą wystąpić o 

środki? 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Myślę, że nie, ponieważ nie mamy uchwalonego 

budżetu jeszcze.  
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Radny Rafał Furczyński: Myślę, że Pani Skarbnik z Panem Wójtem przygotuje propozycję, 

którą przedyskutujemy na Komisji. Deficyt 25 000 000,00 zł., mamy napisane, że będzie 

pokrywany z pożyczek, a z nadwyżki z tego roku? 

Skarbnika Małgorzata Łągiewska: Nadwyżki w tym roku nie będzie, ale myślę, że będzie 

niewykorzystana nadwyżka na pokrycie tegorocznego deficytu z lat ubiegłych.  

Radny Rafał Furczyński: Z dotacji celowych z innych źródeł? 

Skarbnika Małgorzata Łągiewska: Niekoniecznie, ponieważ ponad 500 000,00 zł., mamy 

niewprowadzonych środków z cyberbezpiecznego samorządu, na pewno w trakcie roku 

pojawiają się też środki, które stanowią dofinansowanie bieżących zadań, nie na wszystko 

mamy już wszystkie kwoty dotacji one w trakcie roku są zwiększane.   

Radny Rafał Furczyński: Jaki kredyt na koniec 2025 roku trzeba będzie zawrzeć? 

Skarbnika Małgorzata Łągiewska: Myślę, że będzie trzeba wziąć około 15 000 000,00 zł., 

zwrotnych źródeł finansowania, jeżeli budżet będzie wyglądał tak jak obecnie wygląda.  

Radna Monika Sadura: Czy audyt w Spółce Gminnej został zaplanowany? 

Skarbnika Małgorzata Łągiewska: Tak, nie wiem na jakim etapie jest wyłanianie audytora, 

który się tym zajmie, natomiast audyt musi się odbyć raz na 3 lata.  

Przewodnicząca Renata Jabłońska: W budżecie mamy również zaplanowane ponad 

4 000 000,00 zł., na zielony transport? 

Skarbnika Małgorzata Łągiewska: Tak, to jest zakup autobusu dofinansowane z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska w wysokości 80 %. Posiadamy na to umowę, w 

której zawarty jest termin realizacji zakupu autobusu, jest to 2025 rok.  Jest również zmiana w 

obrębie upoważnienia, mianowicie dopisanie uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej 

wskazanej w opinii do projektu budżetu na 2025 rok.  

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 

kolejnego punktu.  

  

Ad pkt 5. 

Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bełchatów. 

Ad pkt 6. 

Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów na 

2024 rok.   

Punkty 5 i 6 zostały omówione wspólnie 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Proszę o wprowadzenie projektów uchwał wraz z 
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autopoprawkami. 

Wprowadzenia dokonała Skarbnika Małgorzata Łągiewska 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Chciałabym zapytać o odsetki od zaciągniętych 

pożyczek i wyemitowanych obligacji w kwocie 400 000,00 zł., to wynika z tego, że nie 

zaciągnęliśmy kredytu? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Tak, z tego tytułu są te oszczędności. 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: W punkcie 36 widnieje kwota 400 000,00 zł., z tytułu 

wydatków na zakup usług od innych gmin na dzieci przedszkolne, mogłabym prosić o więcej 

informacji? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Bardzo dużo naszych dzieci uczęszcza do przedszkola do 

miasta. Rocznie wydajemy ponad 1 000 000,00 zł., na utrzymanie naszych dzieci w 

placówkach w innych gminach. Rodzice mają prawo do wyboru placówki, a my mamy 

obowiązek zwrócić koszty wychowania przedszkolnego innym samorządom, które to 

wychowanie prowadzą.  

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Z jakiego okresu jest ta kwota? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Jest to kwota za listopad i grudzień. Jeśli Pani Radna 

byłaby zainteresowana wyjaśnieniem tego tematu szerzej to proszę o zgłoszenie się do 

Referatu Oświaty.  

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Chciałabym jeszcze zapytać o Odnawialne Źródła 

Energii. Dlaczego została zmniejszona kwota 396 000,00 zł. 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Są to środki, na które zostały podpisane umowy, ale 

mieszkańcy przyznanych środków nie wykorzystali i zwrócili się  o rozwiązanie umowy. 

Niektórzy mieszkańcy nie wywiązali się z terminu, w którym należało przedstawić 

rozliczenia, aby środki zostały wypłacone. 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Na jaką organizację pożytku publicznego została 

zmniejszona kwota 15 000, 00 zł?  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Organizacja pożytku publicznego zwróciła środki, albo 

nie doszło do podpisania umowy. Dopytam o szczegóły w referacie Organizacyjnym.  

Radna Bogusława Maziarz: Chciałabym zapytać z czego wynika zmniejszenie kwoty 

222 000,00 zł., na zadaniu - instalacje gazowe w budynkach oświatowych? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Zadanie jest przeniesione na 2025 rok. 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Nie ma więcej głosów, przechodzimy do kolejnego 

punktu. 
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Ad pkt 7. 

Sprawy różne. 

Brak głosów . 

 

Ad pkt 8. 

Zakończenie posiedzenia. 

  Przewodnicząca Renata Jabłońska stwierdziła, że porządek obrad Komisji Budżetu i 

Programu Gospodarczego został wyczerpany. Przewodnicząca Komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zakończyła obrady. 

 

  Protokołowała      Przewodniczący 


